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Voorwoord
Wat is het seizoen voorbijgevlogen, we 

mogen alweer de laatste editie van het sei-
zoen 2022-2023 aan jullie presenteren. Onze 
voorzitter spreekt terecht ook van een be-
wogen seizoen, met hoogtepunten en diepte-
punten die al in vorige edities de revue al zijn 
gepasseerd. Ik durf te stellen dat de hoogte-
punten overheersen. NWC is een bruisende 
vereniging waar veel mensen haar/ zijn ziel 
en zaligheid in stoppen. Een vereniging in 
beweging met een frisse blik naar de toe-
komst. Ons nieuwe clubtenue is hier een mooi 
voorbeeld van.

De juni editie is weer een heel gevarieer-
de en goedgevulde uitgave geworden. Ik wil 
er eigenlijk niet specifiek 1 artikel uitlichten 
omdat ik anderen daarmee eigenlijk tekort 
doe. Ik doe het toch omdat het een steeds 
groter probleem betreft. 

De uitwassen in het veld, op de tribunes, 
buiten het stadion. Zelfs bij het amateurvoet-
bal zijn er steeds meer rellen te betreuren. 
Vind het erg zorgelijk en erger me er groen 
en geel aan. Mijn collega-redacteur Gert heeft 
er een meeslepend stuk over geschreven, wat 
tot nadenken stemt en waar ik me volledig in 
kan vinden. Emoties horen bij het voetbalspel 
en soms gaan we over het randje, daar maak 

ik me ook nog wel eens schuldig aan bij het 
uitoefenen van het prachtige spelletje. De 
voorbeelden dat spelers, toeschouwers en ook 
de staf ver over de scheef gaan worden helaas 
steeds talrijker. Het is een maatschappelijk 
probleem dat niet eenvoudig op te lossen is. 
Kernwoorden zijn denk ik tolerantie, weder-
zijds begrip en respect. Als we dat, ondanks 
de soms oplaaiende emoties, proberen op te 
brengen, komen we al een heel eind. 

Terugkomend bij ons clubblad, wil ik mijn 
collega’s van de redactie en alle correspon-
denten heel hartelijk danken voor alle tijd 
en moeite die in alle artikelen zijn gestoken. 
De vooruitzichten voor het nieuwe seizoen 
zijn goed. Laten we weer met de dezelfde 
bezieling schrijven over onze mooie club, 
over de actualiteit en alles wat ons binnen 
het voetbal bezighoudt.

Rest mij nog iedereen die NWC een warm 
hart toedraagt een heel fijn zomerverlof te 
wensen. Tot in het nieuwe seizoen.

Paul Debeij, hoofdredacteur
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Dispolab Nederland B.V. 
Joosten Winkelstellingen B.V.
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HOOFDSPONSOR G-VOETBAL
Dispolab Nederland B.V.

SUBSPONSOR G-VOETBAL
Erima 
PeelPartners 
TwinTours / Verberne reizen

STERSPONSOR
Acknowledge Benelux B.V.
AnyTyme ‘t Stationneke 
Beer & Beefs
Cafetaria snackbar ‘t Stuupke
Cogas Zuid B.V.
Dispolab Nederland B.V.
Gebr. Hoefnagels Transport Asten B.V.
Gevloerd door Eric
Horeca bedrijven Heidehof
Pesos Eten & drinken
PVP Deurne
Rijschool Wilco
Ristorante Innesto
Slema Natuursteen
Thijssen Sport
Tinnemans en van Loon
Mondain
Van Rijssel Carrosseriebedrijf B.V.
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Café Zaal Jan van Hoek
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Multi Bier
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SHI B.V.
Mondain
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Apotheek Asten - Alphega apotheek
B.B.N. Techniek B.V.
BAA
Benvido
Bestratingen ASOM Asten 
Bouwbedrijf Dobu B.V.
Fysiotherapie/Sportrevalidatie   
                  Ronald de Haan
Fysiotherapie Patrick van Erp
Johnny Vlemmix Belettering
Ricky Berkers Media & Entertainment
Verbugt IT
Verto
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Voorwoord 
van de  

voorzitter
Zomer 2023, einde van een bewogen seizoen. Een seizoen dat in geen enkel opzicht 
meer belemmerd werd door corona en waarin alle activiteiten op de volle NWC-agenda 
gewoon konden plaatsvinden. 

De jaarvergadering, vrijwilligersavond 
en nieuwjaarsreceptie, maar ook de grote 
NWC-quiz, het Peelpartners Paastoernooi, 
het Voetbalfestival en gezellige feestjes 
in de kantine. Activiteiten voor onze jeugd, 
huldiging van onze jubilarissen, en natuur-
lijk niet te vergeten alle trainingen en wed-
strijden.

Het was zeker een sportief seizoen dat 
veel kampioenen opleverde. De afgelopen 
weken werd er menig kampioensfeestje 
gevierd op ons sportpark. Van harte gefeli-
citeerd aan alle spelers en staf. Mooie her-
inneringen voor de rest van je leven.

Een opmerkelijke tegenslag was na-
tuurlijk het besluit van SV Someren om de 
samenwerking in het vrouwen- en meiden-
voetbal te beëindigen. Voor ons een donder-
slag bij heldere hemel. Laat ik er kort over 
zijn: het gevoel van teleurstelling en verba-
zing overheerst. Heel veel mensen hebben 
hier tijd en energie in gestoken. De dames 

en meiden hebben de afgelopen jaren er-
gens met elkaar naartoe geleefd, enorm 
teleurstellend dat er zo’n abrupt einde aan 
gemaakt is.

NWC zal er de komende jaren alles aan 
doen om ervoor te zorgen dat er op een ge-
zonde manier binnen onze eigen vereniging 
een volledige dames- en meidenlijn opgezet 
wordt. Met plezier, passie en gezelligheid 
voetballen in een prettige omgeving waar 
voor iedereen een plek is, dat is waar NWC 
voor staat. Mocht je hierover mee willen 
denken en hier een actieve rol in willen ver-
vullen, van harte welkom!

Vanaf deze plaats wil ik alle speelsters, 
staf, vrijwilligers en ouders enorm bedan-
ken. Dankzij jullie inzet en betrokkenheid 
heeft het dames- en meidenvoetbal een 
krachtige nieuwe impuls gekregen.

We sluiten dit seizoen af met de presen-
tatie van ons nieuwe clubshirt. In maart »
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konden jullie stemmen op je favoriete ont-
werp. In deze editie van de Nieuwe NWC-er 
maken we de winnaar bekend. Trots op een 
uniek shirt dat is gekozen door onze leden, 
dat staat voor NWC en voor Asten, en dat we 
nog lang met heel veel trots kunnen dragen.

Voor nu: geniet van een ontspannen zo-
mer, maak er iets moois van.

Nils van Hoek
Voorzitter NWC

»

BORDSPONSOR

A.G.A. Terras
Aannemersbedrijf Geven B.V.
Art Garden
Assurantiekantoor Schriks
Auto Motive Asten
Autobedrijf Ad van de Ven
Autoschade van den Heuvel
Badkamer Exclusief
Bemeko Partyverhuur
Biketotaal Luke van Leeuwen
Buiting & Hurkmans pensioenadviseurs
BW Nobis Asten
Café de Engel
Caravans Vinken Asten
Charlaine Lingerie  
 speciaalzaak Hem & Haar
Cora Techniek
De Beleving Restaurant
De Kleverij
Delta Beton B.V.
Excellence Interieurs
Expeditiebedrijf Manders
Frans van der Zanden B.V.  
   Minigraververhuur & grondwerken

Garage Vink Asten
Gebr. Van Eijk Transport
Geevers Classic Cars
Ghielen Orthopaedics
Grondverzet Herman Kessels
Bakker Bart / VOF v.d. Broek 
Heldens Springkussen Verhuur
Het Wapen van Asten
Hoeben installaties
Inde Hypotheekelarij
Infinity Fitness
Jan Verhoeven Schilders- 
     en afwerkingsbedrijf
Jansen Staalbouw B.V.
Jumbo Someren
Juwelier van Bussel
Klijn Schildersbedrijf
Klus Wijs
Leenen Doe ´t Zelf
Linders Inspecties
Matim Interieur
Midas Winkels
NHB Hekwerken
Oogwereld Philip Asten
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Van het Jeugdfront
Ook deze keer weer een bijdrage “Van het Jeugdfront” met de volgende informatie:

• Terugblik door onze jeugdvoorzitter
• Kampioenen laatste fase
• Een wedstrijdsecretaris, wat doet die eigenlijk?

»

Terugblik door onze jeugdvoorzitter
Eindelijk! We hebben na twee jaar kwakke-
len weer een ‘normaal’ seizoen gehad. Wat 
hebben we dat gemist! 

In de onderbouw hebben we eindelijk kun-
nen zien welke voordelen het 4-fasenvoet-
bal heeft. Vrijwel geen enkel team heeft 
meerdere ‘zinloze’ kwarten gehad, waarbij 
ze kansloos onderaan bungelden of juist 
zonder enkele weerstand kampioen werden. 
En zeg nou zelf, wat is er nou mooier dan 
spannende potjes voetbal?!

Ook in de bovenbouw hebben we de nodige 
successen meegemaakt. Zowel in de presta-
tieve als recreatieve tak hebben we kampi-
oenen voortgebracht! 

Persoonlijke hoogtepunten voor mijzelf? De 
wijze waarop we, bij helaas te veel wedstrij-
den, op hebben getreden tegen racisme op 
de velden. Meerdere besturen van tegen-
standers hebben op basis van onze input 
hun spelers een stuk waarden en normen bij 
kunnen leren. Samen maken we de velden 

veiliger! Daarnaast hebben we de officiële 
certificering binnen weten te slepen en heb-
ben we onze scheidsrechterspilot (die on-
dertussen geen pilot meer is) eindelijk een 
heel seizoen kunnen toepassen. Dank aan 
alle seniorenspelers en leiders die het mede 
mogelijk hebben gemaakt dat vrijwel alle 
bovenbouwwedstrijden een scheidsrechter 
hadden! 

Tijdens het terugblikken kijken we vol en-
thousiasme vooruit naar het nieuwe seizoen, 
waarvoor we nu al volop in de voorbereidin-
gen zitten. 

Graag hopen we ook volgend seizoen weer 
op jullie inzet en enthousiasme te mogen 
rekenen! 

Dank namens het voltallige Jeugdbestuur en 
we zien jullie in seizoen 2023-2024! 

 Pieter van der Heijden
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» Kampioenen!
Ook in deze laatste fase hebben we 

weer twee jeugdteams die in hun compe-
titie kampioen zijn geworden. Van harte 
proficiat, spelers en staf van de JO11-3 
(alle wedstrijden gewonnen in de laatste 
fase) en de JO12-4 (ook ongeslagen)! 

Een wedstrijdsecretaris… 
wat doet die eigenlijk? 

De afgelopen jaren heb ik me bij NWC 
ingezet als leider/trainer van de diverse 
jeugdteams waarin één van mijn kinderen 
in speelde. Eén en soms wel twee keer per 
week lekker op het trainingsveld staan om 
met al die enthousiaste kinderen toe te wer-
ken naar de eerstvolgende wedstrijd. Kin-
deren die sprongen maken, die samen met 
elkaar plezier maken en fanatiek zijn om 
er alles uit te halen wat er in zit en vooral 
ook het heel leuk met elkaar te hebben! Heel 
mooi en super waardevol! Ik ben trots op ie-
dereen die hier week in week uit zijn/haar 
steentje aan bijdraagt!

Sinds dit seizoen zit ik, als (wedstrijd)se-
cretaris in het jeugdbestuur. Iets verder van 
het groene gras en de voetbalschoenen af, 
maar zeker niet minder betrokken bij alles 
wat onze mooie jeugdafdeling aangaat. Een 
mooie club mensen die hard werkt om zaken 
voor onze jeugd goed geregeld te krijgen!

Waar ik voorheen wist waar ik aan toe 
was (vaste trainingsavond(en), begeleiding 
op zaterdag), kwam ik er al snel genoeg 

achter dat dit als wedstrijdsecretaris totaal 
anders is. Met ruim veertig jeugdteams (en 
dus ook evenveel tegenstanders per week-
end) is het namelijk nogal eens zo dat er 
teams zijn die te weinig spelers hebben of 
dat het weer ons parten speelt. Dit beperkt 
zich niet tot een vaste dag, maar kan ieder 
moment van de week spelen.

Op zo’n moment vervul ik (zo snel als 
mogelijk) een brugfunctie tussen de staf 
van ons eigen team, de contactpersoon 
van de tegenstander en de KNVB. Luisteren, 
overleggen, snel schakelen, veel bellen en/
of appen en samen komen tot een passen-
de oplossing zodat een jeugdwedstrijd toch 
verzet en alsnog gespeeld kan worden.

Dit heeft soms wat voeten in aarde, maar 
wat goed en fijn om te zien dat lijntjes kort 
zijn en dat iedereen hetzelfde belang voor 
ogen heeft: het voetbal voor onze jeugd! 
Dank jullie wel voor de fijne samenwerking 
dit seizoen en op naar weer een mooi, gezel-
lig en voetballend nieuw seizoen!

 Joost Martens
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Einde samenwerking  
SV Someren en NWC binnen 
vrouwen- en meidenvoetbal

Er zijn binnen de samenwerking wel-
iswaar mooie resultaten bereikt, maar de 
verschillen tussen beide verenigingen heb-
ben ertoe geleid dat de volgende stap die 
gezet moet worden in de ontwikkeling van 
het vrouwen- en meidenvoetbal niet geza-

menlijk wordt gezet. Zowel NWC Asten als 
SV Someren zetten de volgende stap, om de 
droom van vrouwen en meiden waar te kun-
nen maken, apart van elkaar door.

Alle spelers en stafleden hebben de mo-
gelijkheid om binnen hun eigen vereniging 
hun hobby te blijven beoefenen. 

Beide besturen verwachten dan ook dat alle 
speelsters op hun eigen niveau een plek binnen 
NWC Asten of SV Someren zullen vinden.   ▪

SV Someren heeft besloten om per einde 
van dit seizoen de samenwerking met 
NWC Asten in het vrouwen- en meiden-
voetbal te beëindigen.
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Opgefokt is ie. Eigenlijk zijn hele leven al. 
Door zijn vader er in geslagen. Net als Ajax. 
Je kon maar naar één sport en je kon maar 
voor één club zijn. Dat was nou eenmaal zo. 
Praatte hij eens per ongeluk over een andere 
club, of zelfs over wielrennen, dan liet vader 
hardhandig weten dat dit niet de bedoeling 
was. Vader. Zijn held. Zijn anker. En die blau-
we plekken… och ja. Hij leerde al vroeg trucs 
om zijn inwendige onrust te bedwingen. Dan 
jatte hij advocaat uit de kast in de kelder. De 
gele ontspanning. Lekker zoet lepelde hij zijn 
altijd sluimerende angst en woede weg on-
der een deken van verdoving. Voor even rust. 
Geen school had hij afgemaakt, geen baan 
langer dan een paar maanden volgehouden. 
Eigenlijk was Ajax de enige constante in zijn 
leven. Ook zijn pa niet. Die was allang dood. 
Kanker aan zijn lever of zoiets. Knalgeel was 
ie toen hij doodging. Maar hij had allang 
nieuwe mannen tot zijn idolen gemaakt. 
Mannen met een wit-rood shirt aan en een 
Griekse held op de borst. Vandaag voetbal-
den ze tegen de club die niet uitgesproken 
mag worden. Eerst voldoende gele ontspan-
ning er in. Met een witte schuimkraag, geen 
advocaat meer. Zijn stadionverbod kon hij 
gemakkelijk omzeilen. Geen probleem. En hij 
had zijn lesje geleerd. Genoeg geel er in en 
zich gedeisd houden. Makkelijk zat. 

Wat een eikel die De Jong! Hij wordt am-
per geraakt! Schoppen ze nu Tadic, zijn held? 
Dat moet haast wel, kijk hem rollen en pijn 
hebben. Nu Klaassen weer! Scheids! Geef 
geel man! Hij voelt zijn bloed koken. Rustig 
blijven nu, snel een extra gele ontspanning 
er in. Kom op nou, alweer Tadic… Zijn idool 
hinkt met van pijn vertrokken gezicht met 
zwaaiende armen op de scheidsrechter af. 
De Jong krijgt geel. En terecht! Tadic ook? 
En Klaassen ook? Waar slaat dit op? Stoom 
komt uit zijn oren. Hier is geen gele ontspan-
ning tegen opgewassen. Als Tadic opruiende 
gebaren naar het publiek maakt loopt de 
emmer over. Zijn held heeft hem nodig. Een 
waas van geel trekt over zijn gezichtsveld. 
Hij dendert over alles en iedereen heen om-
laag naar het veld. Hekken, prikkeldraad, 
alsof ze er niet staan. Hij voelt geen pijn, al-
leen woede. Hij rent naar Luuk de Jong. Net 
als hij hem een vuistslag wil geven in zijn 
walgelijke gezicht voelt hij een pijnscheut 
in zijn achterhoofd. Hij ziet nog net het ge-
helmde hoofd van een ME-er. Dan wordt al-
les zwart.

Zijn buurman op de tribune loopt met 
gebogen hoofd de trappen af. Zijn zoontje 
huilend aan de hand met zich meetrekkend. 
Snel naar huis. Wat een treurnis. Hij heeft 
zich kapot geërgerd. Groen en geel...  ▪

COLUMN VOETBALBIER

Geel

8
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»

HENNIE GEERT SIEM
Bijnaam - “Gerry” of “De Secretaris” “Het Kanon"

Geboren 3 augustus 1952 in 
Liessel 2 juni 1981 in Deurne 22 mei 2014 in Asten

Beroep/school Gepensioneerd leraar 
basisonderwijs

Teamleider bij de ge-
meente Asten

Zit in groep 5 van  
Het Talent

Speelt in / trainer 
van... Wandelvoetbal Leider JO10-2 en secre-

taris NWC JO10-2

Hoogtepunt Regiokampioenschap met 
A-junioren Liessel Topscorer in de E7

Maker van de winnende 
goal tijdens het “Mirakel 
van Bakel” (8-9 winst 
uit tegen Bavos na een 
5-0 achterstand)

Dieptepunt

Wissel in een kampioens-
wedstrijd met Liessel 
tégen NWC, vlak voor 
mijn transfer naar NWC!

Voorstopper in de D3 Als ik in de verdediging 
moet staan

Beste eigenschap Doorzettingsvermogen Sociaal, behulpzaam Doorzettingsvermogen
Slechtste eigenschap Wat ongeduldig van aard Ongeduldig Snel boos
Hekel aan Negatieve mensen Tempex, vlees met bot Regen
Ik zou een dagje 
willen ruilen met… Koning Willem-Alexander Max Verstappen Jordy Storm

ZO VADER  
ZO (KLEIN) 
ZOON  

Hennie, Geert  
& Siem Hoeben
Hennie, Geert  
& Siem Hoeben
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»
HENNIE GEERT SIEM

Droomt van… Een wereldcruise met 
mijn vrouw Jet Wereldvrede De beste zijn in Fortnite

Mooiste vakan-
tieland Italië Oostenrijk Oostenrijk

Hobby’s Lezen, voetbal, kaarten 
en heemkunde Voetbal, padel, kaarten Voetbal, gamen

Favoriete schoolvak Geschiedenis Talen Gym
Saaiste schoolvak Meetkunde Maatschappijleer Taal
Favoriete radiozender Radio Veronica Radio 2 -
Favoriete televisie-
zender ESPN Ziggo Sport YouTube (op tv)

Favoriete televisie-
programma Even tot hier, op NPO 1 Wie is de Mol Marble Mania

Beste film Dances with Wolves met 
Kevin Costner Lord of the Rings Madagascar

Beste boek Hoe God verdween uit 
Jorwerd van Geert Mak - Donald Ducks

Favoriete muziek-
genre Country Hardstyle Top40

Favoriete lied Daniel Romano - Middle 
Child Scooter - Friends The Kid Laroi - Love 

Again
Lievelingskleur Blauw Groen Blauw
Lievelingseten Chili con carne Chili con carne Pizza
Lievelingsdrinken Wijn Speciaalbier Cola
Mooiste tenue Het nieuwe NWC tenue Ajax (uittenue 22-23) Ajax
Mooiste stadion Camp Nou in Barcelona San Siro Parc des Princes
Lelijkste stadion Hertha BSC in Berlijn Elk stadion heeft wel iets -
Favoriete  
Nederlandse club PSV Ajax Ajax

Favoriete  
buitenlandse club Real Madrid Barcelona Paris Saint-Germain

Favoriete NWC 
speler Siem Hoeben Siem Hoeben Ruud Leenen

Favoriete Neder-
landse voetballer Frenkie de Jong Frenkie de Jong Frenkie de Jong

Favoriete buiten-
landse voetballer Luka Modrić Zlatan Ibrahimović Lionel Messi
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We zoeken een coach!
Bijdrage vanuit het G-voetbal

De competitie voor het seniorenteam 
(leeftijd 18+) zit er op. We hebben een erg 
leuk seizoen gehad: leuke tegenstanders 
waarbij veel sportiviteit te zien was. Ook 
zijn we als team erg gegroeid. Het over-
spelen gaat steeds beter waardoor we el-
kaar beter weten te vinden op het veld. Ook 
hebben we 3 nieuwe spelers erbij gekregen. 
Dat vinden we erg fijn en is een goede aan-
vulling op het team. 

Helaas hebben we ook minder leuk 
nieuws. Omdat er geen coach was voor het 
juniorenteam hebben zij geen competitie 
kunnen spelen. Zij hadden al een aange-
paste competitie. Omdat meerdere clubs te 
maken hebben met minder jeugdspelers, 
was er een 5 tegen 5 competitie opgezet. Er 
werd 1x in de 3 weken in toernooivorm ge-

voetbald. Omdat er geen begeleiding van het 
jeugdteam was, hebben we hier helaas niet 
aan deel kunnen nemen. Hopelijk kunnen we 
daar volgend seizoen weer aan mee doen. 
Dus bij deze de oproep. 

HEB JE ZIN EN TIJD OM EENS IN DE 3 WEKEN 
(OF SAMEN MET IEMAND ANDERS EN DAN OP 
TOERBEURT 1 X PER 6 WEKEN) HET JEUGDTEAM 
TE COACHEN OP ZATERDAG TIJDENS EEN MINI-
TOERNOOI? NEEM DAN CONTACT OP MET ILSE 
VAN DE MOSSELAAR (06-5732 8168).

 
Op 4 juni heeft het seniorenteam in  

Rosmalen het seizoen met een leuk toernooi 
afgesloten. Daarnaast sluiten we het seizoen 
gezamenlijk af met een lekkere barbecue. We 
wensen iedereen een fijne zomer toe!  ▪

SHIRTSPONSOR
Adruu B.V.
Albert Heijn
Malex Automotive
Ralf Loomans Metselwerken
Van der Putten Fysiotherapie

NWC TV
Bemeko Partyverhuur
Marschee

ENTREESPONSOR
Marks Wachters Notarissen

TOERNOOISPONSOR
Karwei Someren-Asten
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Het seizoen loopt voor velen op zijn ein-
de. Wellicht zijn er wat gelukkige teams die 
in de nacompetitie hun passie en hobby wat 
langer mogen uitvoeren, maar voor het gros 
onder ons kunnen de voetbalschoenen weer 
een aantal weken in het vet. 

Een mooi moment om even terug te kij-
ken naar de activiteiten van dit jaar. Enke-
le toppers zijn de revue gepasseerd zoals 
een Duitse middag en Mexicaanse middag. 
Daarnaast hebben we kosten nog moeite 
gespaard om Ivo van Rossum in te vliegen 
om de kantine een Hollands tintje te geven. 

Wij als organisatie kijken dan ook terug 
op een geslaagd jaar, maar gaan er zeker 
voor om dat volgend jaar te overtreffen. 

In de vorige editie hebben wij een oproep 
gedaan om nieuwe leden te werven voor 
deze commissie. Daaraan is gehoor gege-
ven, maar alsnog een nieuwe oproep. 

Update vanuit de  
activiteitencommissie 

Oproep!
Ben je creatief en heb je leuke idee-

en voor evenementen/activiteiten voor 
de jonge kinderen onder ons en voor de 
ouderen? Dan hebben wij jou nodig. 
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In de vorige Nieuwe NWC-er 
heeft Ronald Tielemansr de  
doorgeefpen doorgegeven 
aan Thomas Zeegers. Doorgeefpen

Ik durf gerust te zeggen dat ik NWC een 
warm hart toe draag. In mijn 6e levensjaar 
begonnen bij NWC onder begeleiding van o.a. 
Piet Nijssen en Rien van Pelt. We kenden een 
sterke lichting en de kampioenschappen 
werden jaarlijks gevierd. Altijd maar bezig 
zijn met voetbal met buurtgenootjes.  Achter 
in de tuin met broer Alexander uren bezig 
zijn met een tennisbal. Maar ook op sport-
park ’t Root. Omdat ik ben opgegroeid in de 
Ostadewijk was dit altijd dichtbij. Stiekem 

onder het hek doorkruipen en 
dan maar hopen dat we niet 
van het sportpark afgestuurd 
werden door niemand minder 
dan Kareltje Aarts. 

Op mijn 13e heb ik de overstap 
gemaakt naar Helmond Sport. 
Ondanks dat ik vind dat ik 
het nooit moest hebben van 
mijn technische vaardighe-
den en snelheid heb ik toch 

een behoorlijk aantal jaren mijn kunsten 
in Helmond mogen vertonen. Trainers zoals 
Jurgen Streppel, Rob Landsbergen en hoofd 
jeugd opleiding Mario Verlijsdonk hebben me 
gebracht tot het 2e elftal. Uiteindelijk heb ik 
zelf de keuze gemaakt om weer te gaan voet-
ballen in Asten. Het vaandelteam van NWC 

Allereerst dank 
Ronald voor het ontvan-
gen van de doorgeefpen. 
Fijn dat je mooie herinne-
ringen hebt overgehouden aan de gewonnen 
wedstrijd tussen Achates – NWC (1-2). Een 
speler die deze wedstrijd er eentje vond om 
snel te vergeten was ikzelf. Na een klein 
halfuur kom je met 10 man te spelen na het 
wegsturen van de keeper. Dan weet je dat 
er een veldspeler uit moet voor nota bene 
‘Trucker Garfield’. Dat je dan 
mij, nota bene aanvoerder in 
deze wedstrijd, wisselt daar 
heb ik nog steeds nare her-
inneringen aan. Maar goed….
een winnende coach heeft 
altijd gelijk!

Voor de mensen die mij nog 
niet kennen, ik ben Thomas 
Zegers (bij het uitkomen van 
de nieuwe NWC-er) 40 jaar en 
woon samen met mijn vrouw Marion en twee 
kinderen in de skonste straat van Asten….
namelijk de Beatrixlaan. Ons derde kind kan 
overigens ieder moment op de wereld gezet 
worden. Dagelijks houd ik me bezig als fi-
nanciële man in de wereld van het afval in 
de publieke sector. 

De

»
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was net gepromoveerd van de 5e naar de 4e 
klasse. Een mooi team met enkele spelers 
die veel ervaring hadden op een hoger ni-
veau, zoals Erwin Thijs en Frank Schuurman. 
De ambitie om door te groeien naar een sta-
biele 2e klasser! De eerste 2 jaar werden we 
direct kampioen in de 4e en 3e klasse. Dus 
de 2e klasse was al snel een feit. 

De eerste jaren in de 2e klasse waren een 
kwestie van overleven. Ternauwernood werd 
het eerste jaar handhaving behaald. Ieder 
jaar eindigden we enkele plaatsen hoger 
op de ranglijst. Het mooie voor mij was ook 
dat het team inmiddels bestond uit enkele 
Sfeermakers (vriendengroep) Jeroen van 
Bussel, Teun van der Loo, Dirk Cortenbach 
en Artie Haazen. Allemaal jongens met een 
BVO verleden wat de kwaliteit alleen maar 
ten goede kwam. Het mooiste voetbalseizoen 
beleefde ik onder leiding van Ronald Tiele-
mans. In een ware strijd met HVCH uit Heesch 
was de titelstrijd tot de laatste speelronde 
spannend. We waren inmiddels wel al zeker 
van promotie naar de 1e klasse. Een uniek 
team waarin we veel voor elkaar over had-
den, geweldige derde helften beleefden, 
voor het eerste jaar op trainingskamp naar 
Turkije en we week in week uit het gevoel 
hadden dat er van ons niet te winnen viel. 
Met NWC-coryfeeën als Badr, Appie Bazi, 
Neus, Peltje, Mulder, Rudy Strauss(vögel) waren 
de derde helften altijd geweldig. Maar wel 
eerst presteren!!!

Voetballen in de 1e klasse was nieuw voor 
veel jongens. Uiteindelijk mooie wedstrijden 

beleefd tegen aartsrivaal Someren waarbij 
het hele dorp langs de kant stond. Onder lei-
ding van de ’Föhn’ (Bertran Kreekels) bleven 
we op de laatste speeldag in de 1e klasse. 
Misschien wel de beste prestatie ooit voor 
NWC. Mijn carrière werd er overigens niet 
beter op. Ik geloof dat ik in 2 voetbalseizoe-
nen meer meters heb gemaakt om warm te 
lopen dan daadwerkelijk in het veld heb ge-
staan. Ondanks m’n redelijke voetbalinzicht, 
m’n leiderschapskwaliteiten in het veld en 
altijd maar willen winnen, omdat ik niet van 
verliezen hou, stopte hier mij carrière bij 
NWC 1. Mijn snelheid en de grote draaicirkels 
hebben me in de steek gelaten. De geboorte 
van onze zoon was voor mij dus een mooi 
moment om te stoppen bij het vaandelteam. 
Na enkele jaren lager voetbal speel ik nu 
nog, als het lichaam het toelaat, in het 6e 
elftal. Dit team, met een gemiddelde leeftijd 
van boven de 40, is inmiddels gedegradeerd 
naar de 6e klasse. Ik ben er van overtuigd 
dat we volgend seizoen weer hoge ogen 
gaan gooien en dat we mee kunnen doen om 
het felbegeerde kampioenschap.

Nog gedurende mijn eigen voetbalcarrière 
ben ik bij NWC ook actief als voetbaltrainer. 
Zoals ik me nu kan herinneren heb ik bin-
nen alle jeugdafdelingen, m.u.v. de F-jes, 
mijn voetbalvisie over kunnen brengen op 
jeugdig talent. Enkele kampioenschappen, 
als trainer/leider mee mogen maken in de 
E-D- en C-jeugd. Veel spelers die vanuit de 
jeugd zijn doorgestroomd naar de selectie 
van NWC heb ik mogen trainen. Het is mooi 
om te zien hoe spelers zich in de loop der 
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jaren hebben ontwikkeld en nu spelen in 
het 1e of 2e elftal van de club. 

Sinds onze zoon Pim lid is van NWC ben ik 
aan de slag gegaan als trainer van deze 
lichting. Het mooie is…hij is exact dezelfde 
type speler als zijn vader. Dit doe ik nu een 
jaar of 5. Samen met mede hoofdtrainer 
Marjo Nijssen en een groep van getalen-
teerde trainers geven we training aan ruim 
40 spelers. Zonder trainers geen training. 
Dus onderlinge gezelligheid (in de vorm van 
jaarlijkse stapavondjes) staat bij ons hoog in 
het vaandel en gezamenlijk hebben we het 
vaak over de ontwikkeling van onze spelers. 
Het mooie van jeugdspelers; ze komen met 
plezier naar de training en gaan bijna altijd 
met een glimlach op het gezicht ook weer 
huiswaarts. En stiekem leren ze ongelofelijk 

veel! Tussendoor heb ik nog enkele jaren 
mogen proeven aan het trainen van het eer-
ste elftal. Mooie eerste ervaringen opgedaan 
met het trainen van senioren.  

Graag wil ik de pen doorgeven aan een 
oud-speler die jammer genoeg zijn voetbal-
carrière vroegtijdig moest afbreken. Ik ben 
er van overtuigd dat hij een van de beste 
verdedigers in de historie van NWC zou zijn 
geweest, maar helaas gooide kruisband-
blessures roet in het eten. Tevens sfeer piloot 
in tijden van Carnaval in Asten. Hopelijk 
gaan we ’m snel weer terugzien op ’t Root 
als zijn zoon z’n opwachting gaat maken. Hij 
is immers bekend met het verenigingsleven 
dus ik verwacht hem binnenkort weer op het 
veld bij NWC. Ik heb het over niemand minder 
dan Sfeerpiloot JIP DE JONG. 



16

Sponsoravond met Jurgen 
Streppel en Berry Knapen

Alle sponsoren zijn voor ons even  
belangrijk en daarom waren ze allemaal uit-
genodigd. Om 20.00 uur was de ontvangst en 
opende voorzitter Nils van Hoek de avond met 
een bedankwoord richting alle aanwezigen. 

We hadden voor deze avond de technisch 
directeur van Helmond Sport, Jurgen Strep-
pel, weten te strikken. Als hoofdtrainer is hij 
actief geweest bij Roda JC, Willem II en Heer-
enveen. Daarnaast vertelde hij over zijn span-
nende avonturen in Cyprus en de Verenigde 
Arabische Emiraten. Hans Stienen stelde als 
interviewer goede en kritische vragen aan 
Jurgen. Ook mochten de aanwezigen vragen 
stellen en er werd gediscussieerd over de 
beste manier van opleiding van jeugdspelers.

Als afsluiter kwam tonprater Berry Kna-
pen optreden. Hij liet zien waarom hij meer-
maals Brabants kampioen tonpraten is. Hij 
had goede grappen en liet het publiek flink 
lachen. Tussen de optredens door werden er 
hapjes geserveerd en na afloop was er gele-
genheid om gezellig wat te drinken samen. 
Het was een succesvolle en gezellig avond! 

Bij deze nogmaals bedankt voor de inzet 
van alle sponsoren van NWC en hopelijk zien 
we jullie volgend jaar weer op de nieuwe 
sponsoravond!

 De sponsorcommissie

Woensdag 10 mei was het weer zo ver: de jaarlijkse sponsoravond. Deze avond wordt 
georganiseerd voor alle sponsoren die NWC een warm hart toedragen. Vanuit de club 
bedanken we de bedrijven door een leuke avond te verzorgen. 
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Zomerse temperaturen nodigen weer volop uit tot relinghangen. Hoe heerlijk is het om als 
NWC-er, hangend over het hek als over de reling van een schip, uitkijkend over het immer 
groene en egale hoofdveld, tot al dan niet diepe voetbaloverpeinzingen te komen... Deze 
keer in ‘Over de reling’...

Een echt NWC-icoon hangt over de re-
ling. Dag mijnheer Jan van Grotel. Wat 
een eer om jou hier te treffen. Vertel, 
waarom en hoe treffen we jou hier aan?

Nou, eigenlijk ben ik mijn verdriet aan 
het verdrinken, want ik heb zojuist mijn al-
lerlaatste wedstrijd gevoetbald. 

Wat hoor ik nu? Je af-
scheidswedstrijd gehad? 
Vertel.

Tsja… kwestie van te oud 
worden, te veel blessures, 
hamstring, achillespees, 
enzovoort. En dan is het 
weer drie dagen mank lo-
pen, wat ik met mijn werk 
(Jan is gymnastiekleraar 
op het Varendonck, red.) 
echt niet kan hebben, dus 
dan maar stoppen… Maar met pijn in het 
voetbalhart! Trouwens een ander NWC-icoon 
is vandaag tegelijk met mij afgezwaaid, na-
melijk Ruud Cortenbach, oftewel Krant. 

Over de Reling

Goh, voorwaar een droevige dag. Hoe is 
jullie afscheidswedstrijd eigenlijk ver-
lopen?

Nou… 0-7 verloren van kampioenskan-
didaat De Braak 3. Wij spelen tegenwoordig 
met het zesde  tegen de zonen van onze 
tegenstanders van vroeger, dus dan weet je 

het wel.
Ach, Cruijff heeft zijn 
a f s c hei d swe d st r i j d 
met 0-8 verloren te-
gen Bayern, dus het 
kan altijd erger. Maar 
vertel nog eens over 
je carrière Jan, in  
vogelvlucht.

Als zeventienjarige 
kwam ik bij het tweede. 
De daaropvolgende 6 sei-

zoenen heb ik in het eerste gespeeld. (in-
termezzo: er komt een schattig meisje aan, 
dit blijkt Pien van Grotel te zijn, samen met 
mama bloemen gegeven en iets gemaakt 
met Hup papa erop). Toen een tijd er uit ge-
legen met een zware knieblessure. Terug-
gekomen als vlagger bij 2, samen met Bart 
van de Reek, oftewel Bèr, en Stijn Manders, 

»



BORDSPONSOR (VERVOLG)

Optiek Lenti
PLUS Erik Gorissen
R vd Eijnden Timmerwerken 
Schadeservice van Geffen
Schurian Assurantiekantoor
Slagerij Gebr. Hoeben
Staals & van de Laar 
Stienen Trading B.V.
Straalbedrijf Asten
Strik-van Seggelen 
Telecombinatie Asten B.V.
Tralé Promotions
Tulkens Makelaardij
Van Bussel Metaaltechniek

Van Horssen wegenbouw B.V.
Van Roy & van Diessen Daktech-
niek
VDH PREVENT4U Plaagdierpreven-
tie
Verdonschot Mode
Verstappen Tweewielers
VHI Koudetechniek
VRF
Welkoop Someren
Wesa Tuinhout
Wiegers XL
Wooncentrum Berkvens
Z.O.N. Uitzendgroep B.V.

BORDSPONSOR PLUS

Bakkerij vd Mortel
Bestratingsbedrijf van Oosterhout
Buro 3
De Baron Pub & Grill
Dinertijd
Electro Speciaal Sprengers B.V.
Essential Schoonmaakdiensten BV
Installatietechniek van Eersel B.V.
Inverno
IT-Connectie

Korrekt Stukadoorsbedrijf
Peka Kroef B.V.
RSW Accountants + Adviseurs
Schilders- en glasbedrijf Bekx
Spinnov BV
Tooltec
Van Mierlo schoenen
Wijnen Anthuriums
ALUMERO Finex Extrusions B.V.
Lenssen Mannenmode

»
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oftewel Eddy Lipshit. Toen trainer geworden, 
nog een jaar als trainer bij Vlierden gezeten, 
hoofd jeugdopleidingen geweest, en verder 
steeds in het zesde blijven voetballen. En nu 
zit het er op.

Een prachtcarrière. Normaal vraag ik 
altijd naar een pakkende uitsmijter, 
maar nu rest me slechts eerbiedig zwij-
gen. Dankjewel Jan, oftewel Sjimmy!

Graag gedaan!
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Op een voetbalveld mag uiteraard gevoetbald worden. Daar staan wij als bestuur van 
onze voetbalvereniging voor 100 procent achter. Lange tijd hebben wij daarom toege-
staan dat er buiten de openingstijden van ons sportpark – wanneer de toegangspoort 
geopend was – door jongeren gevoetbald werd.

Helaas worden wij steeds vaker gecon-
fronteerd met vervelende gevallen: rotzooi 
op en langs het veld, agressief gedrag rich-
ting onze vrijwilligers, gaten in het kunst-
gras door sigarettenpeuken. Hiermee is voor 
ons de maat vol.

Vanaf heden is het daarom niet meer 
toegestaan om te voetballen buiten de offi-
ciële openingstijden van ons sportpark. Dat 
verbod geldt ook wanneer buiten onze ope-
ningstijden de poort geopend is, zoals bijv. 
vanwege vergaderingen of bijeenkomsten 
(wat natuurlijk nogal eens het geval is). Bij 
een gesloten poort is het sowieso voor nie-
mand toegestaan om zichzelf op de een of 
andere manier toegang te verschaffen tot 
ons sportpark.

ONZE OFFICIËLE OPENINGSTIJDEN ZIJN:
 maandag t/m donderdag 18:00–21:30 uur
 zaterdag 09:00–18:00 uur
 zondag 09:00–17:00 uur

Wij zullen als bestuur toezien op naleving 
van dit verbod en zullen, waar nodig, actie 
ondernemen als we zien dat hier geen ge-
hoor aan wordt gegeven. Uiteraard vinden 
wij het jammer dat we tot dit besluit zijn 
moeten komen, maar op dit moment zien wij 
ons hiertoe genoodzaakt.

Wij rekenen op eenieders medewerking.

Mededeling van het bestuur

Verboden te voetballen 
buiten openingstijden
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Uitslag stemming bekend:   
NWC krijgt een nieuw 
wedstrijdshirt!
Met trots kan NWC melden dat het nieuwe wedstrijdshirt bekend is geworden. Onze trots 
op de club en op ons dorp Asten komt er volop in terug en we zijn blij dat vele NWC-ers de 
weg naar de stembus hebben gevonden. Zo hebben we het nieuwe shirt democratisch en 
samen met jou als lid kunnen bepalen!

De afgelopen jaren zijn er diverse NWC 
wedstrijdshirts besteld met wisselende 
kwaliteit. Vanuit de kledingcommissie werd 
aangegeven dat er teveel verschil is ont-
staan. Daarom is besloten om voor de hele 
club dezelfde wedstrijdshirts te laten ont-
werpen. Nu hadden we de kans om er iets 
bijzonders van te maken. We hebben samen 

met de designer van Erima drie speciale, op 
maat gemaakte wedstrijdshirts ontworpen.

Aangezien het een shirt is voor de hele 
club, hebben we alle leden de kans gegeven 
om te stemmen welke van deze shirts de 
voorkeur geniet. Er is een mailing uitgegaan 
naar alle leden om te komen stemmen. De 



NWC is trots op de club en 
op Asten, en dus hebben we 

een aantal kenmerken laten 
terugkomen
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drie verschillende wedstrijdshirts waren 
opgesteld in de kantine zodat iedereen deze 
kon komen aanschouwen. Daarnaast stond 
een stembus en stembiljetten waarop ie-
dereen zijn/haar voorkeur op kon geven. Het 
shirt dat de meeste stemmen kreeg zal met 
ingang van het nieu-
we seizoen het nieu-
we wedstrijdshirt 
van NWC worden.

Trots op NWC en 
op Asten

Nadat de vele stemmen zijn geteld is er 
een winnaar uitgekomen. Het winnende shirt 
is het nieuwe ontwerp geworden wat speci-
ale details bevat. NWC is trots op de club 
en op Asten, en dus hebben we een aantal 
kenmerken laten terugkomen. Denk aan het 
tonen van het oprichtingsjaar en de voluit 

geschreven clubnaam, maar ook de Astense 
vlag en het Astense wapen. De variant met 
het licht oranje Astense wapen op het shirt 
is met afstand de grote winnaar geworden!

We zijn ontzettend trots dat dit is gelukt 
en dat volgend jaar 
dit wedstrijdshirt te 
zien is op de velden. 
Aangezien NWC zo’n 
dertienhonderd le-
den heeft, kunnen 
we niet per direct 

alles vervangen, maar dit zal het komende 
seizoen geleidelijk aan gebeuren. Meer info 
hierover volgt nog. Het betreft dus alleen 
de vervanging van het wedstrijdshirt, de 
broekjes en kousen blijven hetzelfde. 

Aan alle stemmers, hartelijk dank! ▪



22

Verberne projecten 
bouw+meubel 
In deze editie van “Sponsor in de Spotlight” aandacht voor het mooie bedrijf Verberne 
bouw+meubel, al sinds jaar en dag sponsor van NWC.

In 1992 is het alle-
maal begonnen. Tiny 
heeft zich ingeschre-
ven bij de KvK met als 
doel om een mooi inte-
rieur- en bouwbedrijf 
op te kunnen bouwen. 
In de eerste instantie 
is dit parttime, maar 
na drie jaar kon dit 
fulltime en konden we 
aan het werk in een 
loods aan de Linieijzer 
in Asten. Dit allemaal 
samen met Gonny en later is Wouter, onze 
zoon, ook in het bedrijf gekomen en is het 
uitgebreid tot een mooi familiebedrijf met 
een eigen ‘Verberne-kwaliteit’.

 
Al jarenlang verzorgt Verberne projec-

ten bouw+meubel de meest uiteenlopende 
timmerwerken, zowel binnen- als buitens-

huis en interieurwerk voor particulier en 
zakelijk. Door de groei van de bouw van 
duurzame en zelfvoorzienende tiny houses, 
vakantiebungalows en mantelzorgwoningen 
moest er een locatie bij komen en die werd 
gevonden vlakbij op de Heizeecht in Asten. 
Na veel plezier, mooie jaren en een flinke 
groei van het bedrijf, zijn we het afgelopen 

SPONSOR IN  DE  SPOTL IGHT
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Verberne projecten 
bouw+meubel 

jaar op zoek gegaan naar een locatie waar 
heel het bedrijf bij elkaar zit op één locatie. 
De tiny houses werden inmiddels ook groter 
en bouwen we zelfs vanaf de werkplaats. 
Dat geldt ook voor aanbouwen en complete 
huizen, helemaal kant en klaar en plug and 
play en voorzien van het prachtigste interi-
eur. Het zal jullie niet ontgaan dat de ‘Tiny’ 
tiny houses (en groter) inmiddels verhuisd 
zijn naar de Industrielaan 6 in Asten. Bin-
nenkort volgt dan ook de interieurafdeling, 
want daar is volop plek om de bouw en het 
interieur samen te voegen. Wij kijken daar 
erg naar uit. 

 Nu na dertig jaar is het bedrijf uitge-
breid tot een volwaardig familiebedrijf met 
een mooie club mensen die voor en met ons 
werken en waar we gruwelijk trots op zijn. 
Inmiddels hebben we al veel particulieren 
en zakelijke klanten blij mogen maken met 
unieke en kwalitatieve projecten.

Neem gerust eens een kijkje op onze 
website: www.verbernebouwenmeubel.nl en 
ons volgen kan ook op de volgende social 
media kanalen: 
facebook.com/verberne.bouwmeubel en
instagram.com/verberneprojectenbouw-
meubel ▪

SPONSOR IN  DE  SPOTL IGHT



Aan alle teams, van harte gefeliciteerd 
met jullie prachtige kampioenschap!

KAMPIOENEN!KAMPIOENEN!

JO11-3JO11-3

JO12-4JO12-4

NWC 9NWC 9
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KAMPIOENEN!KAMPIOENEN!
NWC 4NWC 4

NWC VR2NWC VR2



FACILITAIR SPONSOR  

VAN HET G-VOETBAL



COLUMN G.PLASTIC

Op de rand  
van de afgrond
Het hedendaagse voetbal staat op de rand van de afgrond. Dat is de enige conclusie die 
je kunt trekken na het aanschouwen van de bekerfinale tussen PSV en AJAX.  Een wan-
staltige vertoning tussen 2 voormalige Nederlandse topclubs die inmiddels uitblinken in 
middelmaat.   

FACILITAIR SPONSOR  

VAN HET G-VOETBAL
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»

Tussen alle opstootjes en irritaties werd 
er af en toe ook gevoetbald, maar op een 
bedroevend niveau. Waar beide trainers 
alleen maar bezig waren met de arbitrage, 
blonken beide aanvoerders uit in irritant en 
kinderachtig gedrag.  De rest van de spelers 

gingen daar vrolijk in mee, en de scheids-
rechter liet alles maar toe. Het toppunt was 
natuurlijk Davy Klaassen die na de wedstrijd 
aangaf trots te zijn op de “vechtmentaliteit” 
van AJAX. Volgens Klaassen moet AJAX altijd 
een “vechtmachine” zijn.
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» Nee Davy Klaassen, AJAX moet geen 
vechtmachine zijn, AJAX moet met aantrek-
kelijk voetbal en middels hun technische en 
tactische kwaliteiten wedstrijden winnen. 
Als 1 club niet synoniem is voor “vechtvoet-
bal” is het AJAX wel. En anders wachten op 
de laatste minuut en dan scoren, zoals het 
“Lucky AJAX” betaamt. 

En PSV? PSV moet gewoon ouderwets 
countervoetbal spelen. Tegenstander laten 
komen, in slaap sussen en dan via een coun-
ter toeslaan. 

Het is duidelijk dat het gedrag van trai-
ners en spelers moet gaan veranderen. Ik 
vrees dat we niet hoeven te verwachten 
dat de spelers uit zichzelf hun gedrag zul-
len gaan aanpassen. Dat moet van bovenaf 
komen. Laten we eens beginnen om elke 
speler, ook de aanvoerder, die op de scheids-
rechter komt afgestormd, een gele kaart te 
geven. Iedere speler, behalve de aanvoerder 
die verhaal komt halen bij de scheidsrech-
ter, gele kaart. Vragen om een gele kaart 
voor je tegenstander, ook meteen bestraf-
fen met een gele kaart. Opstootjes, duwtjes 
etc., iedereen die erbij betrokken is, een gele 
kaart. Desnoods de VAR daarvoor gebruiken. 

Waar ik zelf ook voorstander voor ben is 
de scheidsrechter een microfoon geven, zo-
dat het publiek in het stadion en thuis kan 
horen wat er speelt op dat moment.

Het is natuurlijk niet alleen een pro-
bleem in Nederland, het is een wereldwijd 
probleem in het voetbal. Onlangs was er de 
derby in Argentinië tussen Boca Juniors en 
River Plate. Totaal ontaard die wedstrijd, 7 
rode kaarten. Vaak wordt het afgedaan als, 

dit is het gevolg van de verruwing in de sa-
menleving en het respect voor anderen is 
verdwenen. Daar ga ik voor een klein deel 
in mee, maar ik zie deze uitwassen nooit bij 
een sport als Rugby, terwijl dat een veel ru-
were sport is. 

Ik ben overigens niet van mening dat 
het vroeger allemaal beter was, wellicht 
was er wat meer respect voor elkaar en 
de scheidsrechter, maar niemand wil terug 
naar de tijd dat bij elke wedstrijd van AJAX, 
Real Madrid, Juventus of Bayern München de 
scheidsrechter in de laatste minuut nog een 
discutabele penalty gaf omdat de grote club 
altijd moest winnen. En dat de tegenstander 
dit als vanzelfsprekend accepteerde. 

Feit blijft dat er iets moet gebeuren, want 
wat ik wel merk, simpelweg door langs de 
lijn te staan, dat ook bij het amateurvoet-
bal steeds vaker, ook bij de jeugd, naar de 
scheidsrechter geroepen wordt en er veel 
opstootjes en irritaties zijn.  Ik merk dit ove-
rigens bij mezelf ook. Ook ik roep te vaak 
naar scheidsrechters en grensrechters als 
ze een fout maken.  Laat ik dus beginnen bij 
mezelf en hiermee ophouden, en hopen dat 
de rest van voetbalminnend Nederland me 
zal volgen.   ▪
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Voetbalvrienden: bericht 
van het veteranenfront
De laatste tijd hoor ik regelmatig een reclame op de radio. Als ik in de auto op weg ben 
naar het werk vraagt een mannenstem aan mij of ik soms degene ben die elke week met 
een sporttas op de fiets naar de voetbal gaat. Ik antwoord telkens met een luide ‘ja’. Je 
moet toch iets als je in de file staat. 

Dat elke week naar NWC fietsen is niet 
iets van de laatste jaren. Dat heb ik meer 
dan duizend keer gedaan. Door weer en 
wind fietste ik minimaal twee keer per week 
naar ’t Root om onder leiding van de grootste 
trainers aller tijden het beste uit mij te laten 
halen. Oefenen, oefenen en nog eens oefe-
nen. Conditie als een 
paard, een techniek 
om je vingers erbij 
af te likken. Ik leer-
de om tweebenig te 
worden, wendbaar 
te zijn  en het gehele 
voetbalteam kreeg 
zelfs les om onze veters op een correcte 
manier te strikken. Maar bovenal maakte ik 
voetbalvrienden. Jongetjes werden mannen. 
We gingen van de junioren naar de senioren. 
We kregen verkering, vertrokken uit het ou-
derlijk huis, sommigen durfden het aan om 
zelfs tijdelijk buiten Asten te gaan wonen en 
de meesten van ons kregen kinderen. En on-
dertussen stonden we gewoon twee keer per 

week het gras op te vreten bij  NWC. Voet-
balvrienden door dik en dun. Maar voor we 
het wisten kwam de laatste voetbalhalte in 
een sneltreinvaart in zicht: de veteranen. En 
wat een voetbalkwaliteit balt daar samen! 
Die duizenden uren op de natte trainings-
velden van NWC, de vele wedstrijden die 

we samen hebben 
gespeeld betaalt 
zich allemaal uit in 
het veteranenteam. 
Want wat zijn wij 
op onze leeftijd nog 
goed. Een ideale mix 
van veertig en vijftig 

plussers. Zelfs een zestigplusser past zich 
nog moeiteloos aan. Ze zeggen weleens dat 
je ongeveer tienduizend uur aan iets moet 
hebben besteed wil je echt goed worden. En 
ik kan je zeggen: stuk voor stuk voldoen wij 
aan de tienduizendurennorm. 

 Jonge jonge, wat een kwaliteit 
hebben wij in huis. En goed dat we zijn! 

door Stephan van Erp

 “Ze zeggen weleens dat je 
 ongeveer tienduizend uur aan 

iets moet hebben besteed wil  
je echt goed worden.”
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Althans, in onze hoofden. En in het kleed-
lokaal. Als de opstelling door de leider Rene 
Verhees wordt voor-
gelezen overstemt 
een luid gejuich 
alles en iedereen. 
Degene die spelen 
vinden dat Rene 
eindelijk de ideale 
samenstelling heeft 
gevonden en dus het beste team heeft op-
gesteld. Dat werd tijd. De reserves balen en 
vinden het onterecht dat zij niet in de basis 
mogen beginnen. Ook zij hebben gelijk. Met 
een hoog adrenalinegehalte stappen we het 
veld op voor de warming-up. Balletjes wor-
den naar elkaar gespeeld in de meest zui-
vere vorm: ze wijken geen millimeter af van 
wat we ooit geleerd hebben. Elke pass is een 
pareltje. Sommigen sprinten met een brom-
merhelm onder hun shirt zelfs van zijlijn 
naar zijlijn om de stramgeworden spieren 
te tarten. De keeper wordt met magistrale 
schoten ingetrapt. De veteranen zijn klaar 
om de tegenstander te verslinden. 

De toss hebben we gewonnen. We mo-
gen aftrappen. Ik kijk naar onze mannen. 
De mouwen zijn opgestroopt en we staan in 
de startblokken. Nog even peppen we elkaar 
op. ‘Kom op he, NWC.’ Vluchtig kijk ik ook even 
naar de tegenstander. ‘We spelen vandaag 
tegen een seniorenteam,’ hoor ik steeds 
vaker om me heen. De tegenstander wordt 
steeds jonger lijkt wel. Volgens mij hebben 
ze hun zonen opgesteld. Op de tribunes zit-
ten onze supporters. Althans, daar zouden 

 “De keeper wordt met magistrale 
schoten ingetrapt. De veteranen 
zijn klaar om de tegenstander 

te verslinden”

ze moeten zitten. Al jarenlang komen onze 
vrouwen en kinderen niet meer naar hun 

vader kijken. Of zo-
als mijn dochter zei: 
‘pap, ik kom echt 
nooit meer naar 
jullie kijken.’ Zonde, 
want het is echt de 
moeite waard. Al-
thans, een paar ki-

lootjes minder zou niet misstaan. Iets min-
der lange ballen die meestal in de voeten 
van de tegenstander belanden zou ook niet 
verkeerd zijn. En die eerste tegengoal was 
volstrekt onnodig als we niet de moeilijk-
ste oplossing hadden gekozen. Mijn god, we 
weten allemaal hoe het spelletje gespeeld 
moet worden. In onze hoofden klopt het pre-
cies, vroeger lukte het wel. Soms winnen we 
de wedstrijd, soms verliezen we. Dat laatst 
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is dan ook meestal onterecht. ‘We waren 
beter’ en ‘het was echt geen penalty’. Moe-
gestreden trekken we in het kleedlokaal het 
oranje tenue uit en voelen nog even of er ge-
noeg zweet in zit. We gooien de voetbalshirt-
jes in de tas, zoeken naar een handdoek en 
maken ons op voor de douche. Daar wordt de 
wedstrijd nog even geëvalueerd. ‘Lekkere 
pass, Frank’ ‘Hoeveel goals heeft Jozef van-
daag gemaakt?’  ‘Slecht begin, Van Erp maar 
goed hersteld’ ‘Strakke corner, Linders’ ‘Ik 
vond je goed spelen vandaag, ChBoA, einde-
lijk’. De taal van voetbalvrienden. Wat ook tot 
het vocabulaire van de voetbalvrienden be-
hoort, is of er al snacks zijn besteld voor na 
de wedstrijd. Te beginnen met twee schalen. 
We drinken een paar pilsjes, vragen hoe het 
op het werk gaat, wisselen voetbalweetjes 
uit en met een schuin oog kijken we naar 
het scherm waar de vroege wedstrijd van 

de eredivisie te zien is. De echte bikkels wil-
len nog weleens eindigen in Café Den Engel, 
maar dat is alleen maar om te kijken of ‘ons 
Nicolleke’ er die avond ook is. De rest ligt 
thuis op de bank en vertelt zijn vrouw dat hij 
weer een van de beste van het veld was. En 
dat het jammer was dat ze juist die topwed-
strijd niet heeft gezien. 

 Een week later speelt hetzelfde 
ritueel zich opnieuw af. We fietsen met onze 
sporttas naar ’t Root, opnieuw heeft Rene de 
beste opstelling ooit gevonden, de reserves 
balen, op de tribune is het akelig stil, de toss 
wordt gewonnen, de wedstrijd soms ook, het 
zweet in het shirt, douchen, snacks en bier-
drinken, iedereen was de beste van het veld 
en morgen spierpijn. Wat wil een man nog 
meer dan echte voetbalvrienden…   ▪ 



Na mooie jaren bij NWC heeft hoofd jeugdopleiding Piet van de Kerkhof afscheid geno-
men van NWC. Vanwege zijn gezondheid en privésituatie gaat Piet (74) het wat rustiger 
aan doen. Hij wordt opgevolgd door Olaf Limpens. Een mooie gelegenheid om samen 
met de voetbalman in hart en nieren terug te blikken op zijn periode in Asten.

Piet praat met veel liefde over het spel-
letje. Hij was in eerste instantie van 2014 tot 
2016 actief bij NWC en keerde daarna voor 
even terug naar VV Reuver in zijn woon-
plaats. In 2019 trad Piet opnieuw in dienst 
bij NWC en daar heeft hij inmiddels dus af-
scheid genomen. In totaal zes jaar waarin 

veel is bereikt. We kijken met 
Piet terug op deze periode. 
Kritisch, trots, maar ook met 
een glimlach.

Het borgen van kwaliteit en 
tevredenheid bij de trainers 
is één van de belangrijkste 
zaken die terugkomt in het 
betoog van Piet. “Als je over 
goede, gediplomeerde trai-
ners beschikt, die we nog 
steeds hebben, dan kunnen 
we presteren. Wij moeten 
zorgen dat NWC op niveau 
kan blijven voetballen. De 
club moet ervoor zorgen dat 

de goede trainers behouden blijven en daar 
moet continu aandacht aan besteed worden. 
Zo niet, dan krijg je een moment dat je mis-
schien wel spelers van buitenaf moet gaan 
halen of in niveau gaat dalen. Dat is niet het 
beleid van de club maar dan staat er dus 

Lange voetbalreis komt ten einde 

Piet van de Kerkhof 
neemt afscheid als 
hoofd jeugdopleiding

32
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wel tegenover dat de 
begeleiding en op-
leiding van trainers 
en spelers in stand 
moet worden gehou-
den. Het risico is dat 
trainers bij kleinere 
clubs in de regio aan 
de bak kunnen als 
hoofdtrainer en daar 
betaald krijgen. Dus 
moet je ze tevreden 
houden. Als dat het 
geval is, komt dat 
de ontwikkeling van 
spelers ten goede. Waardeer ze en ze zetten 
vervolgens een stapje extra. Bovendien zou 
het misschien wel verstandig zijn om trai-
ners te laten rouleren van jeugdteam.”

Piet vervolgt. “De spelers die je écht wat 
kunt leren, bevinden zich zo ongeveer in 
de JO11, JO12 en JO13. In die fase pikken de 
spelers het meeste op. We hebben nu weer 
prima lichtingen, maar er ligt nog wel een 
taak om als vereniging wat brutaler te zijn. 
Laat bijvoorbeeld de JO13-2 het schaduw-
team zijn en die spelers een jaartje later 
doorschuiven naar de JO13-1. Dan hebben 
ze een seizoen lang kunnen wennen op een 
groot veld.”

Doorstroming
Spelers zo opleiden dat ze klaar zijn voor 
het grote werk, dat is een van de belangrijk-
ste doelen. “Het beleid moet zo zijn dat de 
trechter gezond blijft”, geeft de Limburger 

aan. “De laatste negen jaar hebben we ieder 
seizoen drie of vier spelers bij NWC 1 afge-
leverd, terwijl één of twee al best veel is. 
Eigenlijk waren het er zoveel, dat er ook een 
aantal zijn afgehaakt of zelfs zijn vertrokken 
uit de selectie. Dat zag je bijvoorbeeld bij 
NWC 3, maar gelukkig keert dat team weer 
terug als selectieteam. Ik vind: een goede 
speler in de JO19-1 moet minimaal in NWC 2 
kunnen voetballen. Geef ze een eerlijke kans 
en zie soms wat door de vingers. Die jongens 
maken fouten en dat is niet erg.”

NWC wil uitstralen: 4-3-3 en aanvallend 
voetbal. Tenzij het niet anders kan. Trainers 
moeten in dat profiel en bij die visie passen. 
Belangrijk is om het overleg op peil te hou-
den tussen de hoofdtrainer, de assistent, de 
hoofd jeugdopleiding en de hoofdtrainer van 
de JO19-afdeling. Hier worden belangrijke 
zaken besproken. Denk aan interessante 
spelers voor NWC 1 of 2, maar ook het be- »

Piet met Willem van Hanegem
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spreken van prestaties en spelers die bij-
voorbeeld net niet aan bod zijn gekomen 
tijdens een wedstrijd. Je hebt het over dit 
soort situaties en kunt het managen, zodat 
een speler niet meer met een sik naar het 
sportpark komt op maandagavond na een 
zondag zonder speelminuten. Het plannen 
van deze overleggen kan denk ik nog wel 
beter georganiseerd worden vanuit de club.”

Ook het stopzetten van de samenwerking 
op dames- en vrouwenvoetbalgebied door 
SV Someren deed de wenkbrauwen van Piet 
fronsen. “Ik snap totaal niet dat Someren de 
samenwerking heeft beëindigd. Het roule-
ren en selecteren ging juist wel prima in de 
jeugdafdeling van de dames. Someren gaat 
beslist afdalen omdat de onderlinge kwali-
teitsverhoudingen scheef gaan lopen.”

Verbeteringen
In de loop der jaren zijn er diverse jeugd-
zaken aangepakt. Piet vertelt hierover. “Eén 
van de dingen waar ik tevreden over ben, 
zijn de circuittrainingen. Dit is een automa-
tisme geworden. Op maandagen trainen de 
selecties samen zodat de hoofdtrainer ook 
de spelers uit het tweede team kan zien. Het 
is belangrijk om spelers die er klaar voor 
zijn, door te schuiven naar de hogere leef-
tijdscategorie. Dit loopt goed, maar je ziet 
wel dat er het ene jaar een sterke lichting is 
en het andere jaar weer minder. Is ook niet 
gek. Een paar jaar geleden is de club gestopt 
met het selecteren van de jongste jeugd. Dat 
was mijns inziens niet slim. Je moet altijd 
zorgen dat niveau bij niveau speelt. Gelukkig 

is NWC daar toen snel van teruggekomen. 
Spelers die goed zijn, vinden hun weg wel. 
Spelers die wat minder zijn, komen tot hun 
recht in een iets lager team. Dan blijven ze 
allemaal op hun niveau spelen. Als spelers 
op hun tenen moeten lopen, worden ze onge-
lukkig en gaan ze zelfs weg. Gelukkig is dit 
in positieve zin veranderd, wat grotendeels 
aan de trainers ligt.”

Het is belangrijk om spelers te blijven be-
trekken. Stel dat je als trainer een speler 
meeneemt naar het hogere elftal. Ben dan 
duidelijk. Geef aan dat als de wedstrijd zo 
moeilijk is en er geen ruimte is om zo’n spe-
ler in te brengen, dat het kan zijn dat dit dus 
ook niet gebeurt. Maar ben dan tactvol en 
zeg tegen hem of haar: ik neem je volgende 
week weer mee en dan speel je minimaal 
een helft. Ons beleid is om een speler mi-
nimaal vijftien minuten te laten spelen. Aai 
een keer over de bol, geef een compliment, 
betrek hem/haar bij het geheel en je krijgt 
zo’n speler weer terug. Geldt ook voor ou-
ders, begeleiders en ook sponsoren. Betrek 
ze erbij, waardeer ze, geef ze een mooi ge-
baar en je houdt ze dichtbij.”

Mentaliteit
“Ik heb twaalf jaar met jeugd gewerkt en 
ruim dertig jaar als hoofdtrainer. Ik heb 
nooit problemen met spelers gehad, maar 
je moet ze tevreden blijven houden. Geef ze 
een keer wat lekkers, nodig ze thuis uit et 
cetera. Maar de tijd is natuurlijk wel veran-
derd. Toen ik zeventien was en ik mocht op 
zondag met het vaandelelftal mee, dan had 

»
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ik op zaterdag bij wijze van spreken al drie 
keer mijn voetbalschoenen gepoetst. Nu we-
ten spelers ooit niet eens tegen wie zondag 
wordt gespeeld. Tegenwoordig hebben jon-
geren hun weekend volgepland met werk en 
feestjes. Dat is natuurlijk ook logisch, maar 
gaat ooit wel ten koste van de mentaliteit. 
De uitdaging van trainers is om die jongens 
er wel bij te blijven betrekken, zodat voetbal 
niet naar de achtergrond verdwijnt.”

Zelf stopte Piet als hoofdtrainer bij de se-
nioren omdat hij het niet meer trok. “Ik 
had moeite met spelers die zich tot diep 
in de nacht lieten vollopen en de dag erna 
meenden dat ze fit genoeg waren.” Het 
dieptepunt vond plaats in België, maar Piet 
vertelt het wel gewoon met een glimlach. 
“Toen ik hoofdcoach was van Bieslo, gingen 

we stappen in Brugge. De hele nacht door 
halve liters wodka-Red Bull drinken en met 
het busje pas in de ochtend terug naar Ne-
derland. Ze plakten er zelfs nog een geza-
menlijk ontbijt achteraan. Ik zag veel eieren 
liggen, maar niet in de pan. In de wedstrijd-
bespreking daarna kwamen er spelers naar 
me toe die aangaven dat het drankgebruik 
wel meeviel. ‘Heb je gezien hoeveel drank-
jes ik heb geweigerd?’, zei één van hen. Toen 

was voor mij de maat vol. 
We verloren kansloos van 
een degradatiekandidaat 
terwijl wij tweede ston-
den. Volgens mij lusten ze 
‘m in Asten ook wel, maar 
dat is de tendens. Bij de 
senioren had ik het toen 
dus wel gezien, zeker om-
dat ik in de loop der jaren 
met vele grote trainers uit 
het topvoetbal heb mogen 
werken en discussiëren 
over het spelletje. Dan 
is de omschakeling naar 
dorpse seniorenteams wel 
erg groot, haha!”

In de loop der jaren heb 
ik vele toptrainers ontmoet. Denk aan Wim 
Jansen, Willem van Hanegem, Felipe Scola-
ri, Leo Beenhakker, Rinus Michels en Louis 
van Gaal. Stuk voor stuk prachtige figuren. 
Ook zij hebben onderling wel eens mot, want 
toen we eens in het Duitse Wiesbaden wa-
ren, konden Jansen en Van Hanegem elkaar 
even niet uitstaan. Als één van de twee in de »

Tussen de (ex-)bondscoaches Ronald 
Koeman en Louis van Gaal.
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bus stapte naar het hotel waar we verble-
ven, stapte de ander weer uit. Van Hanegem 
had schijnbaar iets gezegd in een voetbal-
talkshow waar Jansen niet van gediend 
was. Dan kun je twintig jaar samenspelen in 
Oranje en bij Feyenoord, maar lag het toch 
even gevoelig.”

Vrijwilligers
Op het trainersvlak liggen dus nog veel 
uitdagingen, maar ook een risico. Piet: “De 
gedachte van een ‘vrijwilligerskorps’ is ach-
terhaald. NWC zal erin mee moeten dat de 
tijden veranderen. Natuurlijk moet je de gro-
te groep vrijwilligers altijd in stand houden, 
maar op bepaalde posities kan dat gewoon 
niet meer. Zelfs het vinden van trainers voor 
selectieteams is namelijk lastig geworden. 
Dat is jammer, maar wel de waarheid. Het 
kan zomaar zijn dat de KNVB straks zelfs 
gaat verplichten dat trainers van alle di-
visieteams een UEFA-B-diploma moeten 
hebben. Zo’n trainer kan bij de ene club een 
salaris krijgen als hoofdcoach maar in de 
jeugdopleiding van een andere club is het 
vrijwillig. Dit wordt een grote uitdaging voor 
amateurverenigingen, naast het gebrek aan 
vrijwilligers in het algemeen. Soms denk ik 
wel eens: mensen zeggen dat ze het heel 
druk hebben, maar dan zitten ze thuis op de 
bank. Jammer, maar ook weer de werkelijk-
heid.”

Hoogtepunten
Ook een hoogtepunt was het vernieuwen 
van het JOP, het jeugdopleidingsplan. “Dit 
was enorm veel werk, maar we hebben het 

met een fanatiek groepje volbracht. Daar-
naast ben ik zeer trots op het behalen van 
de certificering van ‘lokale jeugdopleiding’. 
Lang niet alle clubs slagen hiervoor, maar 
wij wel. Echt puik gedaan. De KNVB heeft 
gesprekken gevoerd met allerlei trainers 
en daar kwamen hele goede resultaten uit. 
Dit is echt niet voor alle verenigingen weg-
gelegd. Wel denk ik dat het slim is om te 
kijken naar de financiering van diploma’s 
en studiepunten voor trainers door de club 
zelf, want dan houd je ze aan boord en ga 
je mee met de tijd dat het geld belangrijker 
is geworden.”

Ook de trainersbijeenkomsten verliepen al-
tijd erg prettig. Piet: “Ik voelde veel interesse 
vanuit de trainers en samen hebben we dit 
altijd uitstekend opgepakt. Het opleiden van 
hen verliep ook naar behoren, met volgens 
mij zeven of acht jongens die het TC3-diploma 
hebben behaald. Dit zijn dingen waar ik trots 
op ben en waardoor ik een voldaan gevoel 
heb. Ik ben blij dat ik toch nog met jeugd bij 
NWC heb kunnen werken. Sowieso heb ik bij 
de club met niemand woorden gehad in al 
die jaren. Je hebt altijd heetgebakerde of 
minder gemakkelijke types, maar ik kon met 
iedereen overweg.”

Opvolging
Piet wordt opgevolgd door Olaf Limpens, 
die ook aan het woord komt in deze editie 
van het clubblad. “Ik zou eigenlijk vorig jaar 
al stoppen vanwege gezondheidsredenen, 
maar heb besloten om Olaf bij me te roepen 
en hem op te leiden. Dus ging ik nog een sei-

»
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zoen door. Olaf doet het heel goed, het is fijn 
dat we intern iemand bereid hebben kunnen 
vinden om de functie in te vullen. Knap van 
hem, want die cursus was loodzwaar. Absurd 
zelfs. Toen ik zelf begon als hoofd jeugd-
opleiding, draaide alles om voetbal. Nu is 
het zo dat je gesprekken moet voeren met 
het hoofdbestuur, je moet een budgetplan 
maken en ga zo maar door. Vroeger was het 
‘HJO’, nu is het ‘HO’. Het jeugdaspect is min-
der belangrijk geworden voor de voetbal-
bond. Maar Olaf is er fraai doorheen gerold 
en heeft het echt goed gedaan.”

Tot slot…
Piet besluit met mooie woorden. “Ik heb echt 
een leuke tijd gehad, maar mijn gezondheid 
noopt me om te stoppen. Hoe jammer het ook 

is. Ik ga nog wel wat kleine dingetjes doen 
in de plaatselijke gemeenschap, maar ver-
der niets. Vorig jaar heb ik een nieuw huisje 
gekocht, alles gelijkvloers en lekker rus-
tig. Bovendien is mijn vrouw ziek en dan is 
het niet prettig om zo ver van huis te zijn. 
Mijn vrouw heeft al een bloedtransfusie 
en hartproblemen gehad en ook nog eens 
een chemo. Dan is het angstig als je vijftig  
kilometer van huis bent, drie keer per week. 
En dan ben ik zelf dus ook niet altijd even 
fit. Heb het altijd graag gedaan, maar het 
is voorbij. Ik ben bijna 65 jaar met voetbal 
bezig geweest. Elke week op de velden en 
ik voel me echt een liefhebber. Dit is echter 
alleen mogelijk als je vrouw hierin mee gaat 
en dat deed ze gelukkig. Hartstikke bedankt 
allemaal voor het vertrouwen!” ▪

Piet met Peter Bosz.
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Met ingang van volgend seizoen wordt Olaf Limpens hoofd jeugdopleiding van NWC, als 
opvolger van Piet van de Kerkhof. Voor de redactie een mooie reden om Olaf wat beter 
te leren kennen. 

Dag Olaf, we hebben begrepen dat je de 
nieuwe hoofd jeugdopleiding wordt bij NWC. 
Voor de paar mensen die je nog niet kennen, 
zou je wat over jezelf willen vertellen?

Hoi, ik ben Olaf Limpens, 48 jaar jong, 
getrouwd met Lenny Scheepers en samen 
hebben we twee fantastische kinderen ge-
naamd Sam en Rens. In het dagelijks leven 
ben ik horecaondernemer, mijn bedrijf Hore-
ca bedrijven Heidehof is gevestigd in Some-
ren-Heide en daar ben ik inmiddels alweer 
22 jaar eigenaar/ondernemer. Voordeel 
hiervan is dat ik mijn eigen tijd kan indelen 
en zo deze functie heb aanvaard.

Kun jij uitleggen wat precies de taken 
zijn van de Hoofd Jeugdopleiding binnen 
NWC?

Hieronder valt onder andere:
 Het bewaken en ontwikkelen van de 

jeugdselectiespelers JO19-17-15-13;
 Bewaken en ontwikkelen van de jeugd-

selectiekeepers;

 Aansturen van het scoutingteam;
 Bijwonen en voorzitten van vele 

voetbaltechnische vergaderingen en 
bijeenkomsten;

 Houden van ontwikkelingsgesprekken 
met de hoofdtrainers;

 Verzorgen van thema-avonden en  
interne scholing voor ons kader;

 Coördineren van ons nieuwste project, 
de O23;

 Ondersteunen van de hoofdtrainers in 
onze hele jeugdopleiding tijdens wed-
strijden en vooral tijdens trainingen.

Dit zijn ruime begrippen waar vele kern-
taken onder liggen. Maar het belangrijkste 
voor komend seizoen is het implementeren, 
uitvoeren en bewaken van onze nieuwe 
speelwijze binnen de jeugdopleiding. Mooie 
uitdaging waar we afgelopen jaar veel 
energie in hebben gestoken met de werk-
groep om dit te ontwikkelen. Een speelwijze 
is zeer belangrijk voor de continuïteit van 

Olaf Limpens volgt Piet van de Kerkhof op

Interview met het nieuwe 
hoofd jeugdopleiding



39

onze jeugdopleiding. Komend seizoen zullen 
we zeker meer aandacht hieraan besteden 
voor al onze leden.

Wat heb je zoal gedaan binnen NWC voor-
dat je Hoofd Jeugdopleiding werd?

Tijdens mijn jeugdjaren heb ik zelf ge-
voetbald bij NWC voor ongeveer veertien 
jaar. Mijn zoon Rens is begonnen met voet-
ballen in de mini’s, dertien jaar geleden, en 
zo ben ik betrokken geraakt om jeugdteams 
te begeleiden. De eerste tien jaar als trainer 
en assistent-coach van vele jeugdteams en 
de laatste drie jaar als selectietrainer van 
de O17. Ik heb ook mijn trainersopleiding 
behaald in de vorm van de pupillencursus, 
juniorencursus en UEFA-C (TC3). Deze oplei-
dingen kan ik elke trainer met enthousiasme 
aanraden..! Je leert er enorm veel van, niet 
alleen op technisch voetbalgebied, maar ook 

pedagogisch. Iets wat steeds belangrijker 
wordt in het jeugdvoetbal. Vorig jaar ben ik 
door onze huidige HJO Piet van de Kerkhof en 
TZ bovenbouw (destijds) Maarten Leenders 
benaderd voor de functie HJO. Dit vond ik een 
mooi gebaar van de club en een functie waar 
ik graag in wilde stappen. Helaas had ik to-
taal geen bagage voor deze functie, dus mijn 
voorstel was om een KNVB-cursus te volgen. 
Dat was de HO-B Hoofd Opleidingen. Dit di-
ploma hoop ik in juni te behalen, maar dat 
komt wel goed. Geweldige ervaring waarin 
vele facetten van het voetbal aan bod ko-
men op het gebied van beleid maken. Per 1 
augustus 2023 treed ik bij NWC dus in dienst 
als hoofd jeugdopleidingen. 

Wat vind jij belangrijk in de ontwikkeling 
van een jonge voetballer? Moet er meer de 
nadruk gelegd worden op fysiek, of leg je de 
nadruk meer op techniek en tactiek?

Belangrijk in de ontwikkeling van een 
voetballer is dat hij/zij zich prettig voelt in 
de NWC-omgeving en er moet vertrouwen 
zijn vanuit het kader om een speler op te 
leiden. Volgens de nieuwe speelwijze gaan 
we een aantal spelprincipes implementeren 
binnen de jeugdafdeling, per leeftijdscate-
gorie. Beginnend bij de JO8 en als ze alles 
hebben doorlopen moeten ze alle spelprinci-
pes gaan beheersen in de JO19. Dit is de ba-
sis voor een zelfopgeleide jeugdspeler bin-
nen NWC die we dan kunnen aanbieden voor 
de NWC-selectie of een O23. De ene speler 
heeft daarin meer vaardigheden op fysiek 
gebied waar je gebruik van moet maken 
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en de ander is een meer technische speler. 
Belangrijk is wel dat ze de basistechniek en 
mentaliteit hebben om in een jeugdselectie 
te mogen spelen. Voor het recreatieve voet-
bal geldt voornamelijk heel veel voetbal-
plezier met vrienden en vriendinnen in een 
veilige omgeving op een zo prettig mogelijke 
manier in de omgang. Waarbij het heel be-
langrijk is dat we deze groep voetballers ook 
goed begeleiden.

 
Je ziet bij veel clubs dat er gekozen wordt 

voor een “onder 23”-team, bij NWC is dat niet 
zo. Is dit een bewuste keuze? Zo ja, waarom?

Ook binnen NWC zijn we afgelopen jaar 
gestart met het onderzoeken naar de moge-
lijkheden voor een O23. In mijn ogen een zeer 
belangrijk onderwerp en een must om hierin 
door te pakken, zo kunnen we nog meer fa-
natieke spelers behouden voor het presta-
tieve voetbal in de senioren. Maar er komt 
veel bij kijken om dit team van de grond te 
krijgen, denk hierbij aan een goed geschoold 
kader (trainers, coaches, teammanager, 
vlagger), budget voor de randzaken en ge-
motiveerde voetballers. Gelukkig is er een 
werkgroep mee bezig en kan ik alvast laten 
doorschemeren dat er in de vorm van een 
NWC 3 volgend jaar een verkapt O23 komt. 

Dit team gaat nog geen wedstrijden spelen 
in de O23-competitie, maar in hun eigen af-
deling. Gelang het jaar zullen ze wel al vele 
oefenwedstrijden gaan spelen in deze vorm. 

Door een O23/NWC 3 op te starten ben ik 
ervan overtuigd dat we vele jeugdspelers 
gaan behouden voor het prestatiegerichte 
voetbal met de mogelijkheid om nog door te 
stromen naar NWC 1 of 2. Iets wat uiteindelijk 
het doel is van onze jeugdopleiding.

Nou Olaf, het lijkt erop dat we een zeer 
ervaren en kundige persoon gaan krijgen als 
nieuwe hoofd jeugdopleidingen. We wensen 
je natuurlijk heel veel succes. Is er nog iets 
wat je zelf nog kwijt zou willen?

Nou, eigenlijk zou ik nog een graag een 
aantal mensen willen bedanken die me 
enorm gesteund hebben tijdens de cursus 
praktijkbegeleiders en werkgroep, namelijk 
Ronald Tielemans (buurtsportcoach), Pieter 
van der Heijden (jeugdvoorzitter), Piet van 
de Kerkhof (huidige hoofd jeugdopleidingen) 
en Arian Verrijt (technische zaken). 

Elders in deze uitgave is een artikel te 
lezen over de huidige hoofd jeugdopleiding 
die afscheid neemt, Piet van de Kerkhof. ▪
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Tijdens de laatste redactievergadering 
vertelde ik over mijn driedaagse trip naar 
Londen. Kennelijk met zoveel enthousi-
asme, dat me werd gevraagd om hier een 
stukje over te schrijven in het clubblad. 
Ik neem jullie dan ook graag mee terug 
naar die drie mooie dagen in, voor mij, 
het mooiste (voetbal)land dat er is.

De meesten zullen ongetwijfeld al ooit in 
Londen zijn geweest. Zelf probeer ik regel-
matig de overzeese voetbaltrip te maken. 
Alhoewel Londen niet per se het ‘’echte’’ En-
geland is, is het wel de ideale plek om naar-
toe te gaan als je van voetbal houdt. Genoeg 
keuze, vele stadions en gemakkelijk te be-
reiken. We kozen met vijf vrienden voor een 
hotel dat zich ongeveer tussen de stadions 
bevond die we gingen bezoeken. Een hotel 
dat overigens om de hoek bij Buckingham 
Palace lag, maar daar hebben we maar wei-
nig van gezien. Voetbal voerde de boventoon. 

Vorig jaar ben ik met familie al eens naar 
Manchester geweest waar we aanvankelijk 
een duel van het plaatselijke City zouden 
bezoeken, maar omdat het speelschema 

werd omgegooid moesten we kijken naar 
een plan B. Dat werd Huddersfield Town, een 
stukje verderop. Ondanks een kansloze 0-3 
nederlaag tegen Bournemouth wist ik het 
zeker: dit was veel leuker dan Manchester 
City. Veel Britse spelers, kick and rush, een 
ouderwetse voetbalsfeer en een vrij oud 
stadion tussen de heuvels. Toen wist ik al 
dat er gauw een volgende keer ging komen. 

Dit jaar ging de reis dus naar Londen 
en bemachtigden we tickets voor de thuis-
wedstrijden van Millwall en Queens Park 

Verslag van een voetbaltrip naar Londen 

Als een kind in de 
snoepwinkel

»
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Rangers, allebei actief in het Championship, 
oftewel het tweede niveau in Engeland. 
Twee prachtige volksclubs met ieder een 
eigen identiteit. En dat was te merken ook. 
Het bezoek aan stadion The Den, in de wijk 
Bermondsey, was een schitterende ervaring. 
Een stadion dat ligt in een gure omgeving 
met volop autogarages waarvan de auto-
banden nog op straat lagen. Een doorleefd 
Millwall Cafe en een frietwagen die werd 
bemand door de meest rauwe dames in trai-
ningsbroek. Een broodje hamburger en bakje 

friet eten op een paar opgestapelde pallets. 
Een duister tunneltje waar je doorheen moet 
als je naar het stadion wilt lopen. Allemaal 
nog zoals vroeger. Écht puur. Dat Millwall 
in Engeland een wat negatief imago heeft 
komt natuurlijk door de incidenten uit het 
verleden maar ook door de welbekende hoo-
liganfilms uit het verleden. In Green Street 
Hooligans, Football Factory en The Firm had 
Millwall al het vuile imago maar, eenmaal 
aangekomen op de tribune, zijn ze daar vol-
gens mij nog best trots op. In het thuisduel 

tegen Birmingham City was Millwall nog in 
de race voor play-offs en dat kwam de sfeer 
ten goede. Een sfeer die ontzettend intimi-
derend was, maar daarom juist mooi. Bloed-
fanatieke supporters overal in het stadion 
en toen de bezoekers na een 0-1 voorsprong 
vooral aan het tijdrekken waren, vlogen de 
scheldkanonnades in plat Cockney-accent 
je om de oren. Ik vond het prachtig. Het type-
rende lijflied “No one like us, we don’t care” 
schalde door het winderige stadion. De wed-
strijd werd verloren, maar na afloop was er 

al gauw ruimte voor relative-
ring. Genoeg politie aanwe-
zig, maar die straalden voor-
al vrolijkheid uit en maakten 
onderling een dolletje. In het 
stadion dagen de supporters-
groepen elkaar voortdurend 
uit en maken ze elkaar bela-
chelijk, maar er waren geen 
incidenten of vernielingen te 
zien in en buiten het stadion. 
Het zal niet altijd zo “rustig” 
zijn, want de harde kern van 

Millwall is al vaak betrokken geweest bij 
rellen. Denk aan de hevige gevechten en 
veldbestormingen tijdens de derby uit tegen 
de grote rivaal West Ham United in 2009 op 
het toenmalige Upton Park.

Op dag twee brachten we een bezoek 
aan Queens Park Rangers op Loftus Road. 
Een schitterend gelegen onderkomen dat te 
boek staat als een “bonbondoos”, vanwege 
de compactheid en de lage tribunes. Na een 
wandeling vanuit de drukke winkelstraat in 
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de wijk Shepherd’s Bush kwamen we aan 
in een typisch Engelse volkswijk met daar 
tussenin het oude stadion van QPR, gebouwd 
in 1904. Maar eerst natuurlijk nog een pre-
match pint in het supporterscafé, genaamd 
The Queens Tavern, een stukje verderop. 
Die pints smaakten overigens niet, want 
ze stonken naar oude sokken en smaakten 
naar bier waarvan de houdbaarheidsdatum 
al een jaar was overschreden. De barvrouw 
had hier kennelijk al ervaring mee dus een 
paar nieuw gevulde glazen was geen pro-
bleem. Het stikte er bovendien van de fruit-
vliegjes en de kattenharen, maar authentiek 
en vooral basic was het zeker in deze pub 
met vele QPR-souvenirs aan de muur. De 
wedstrijd tegen Norwich City was leuker dan 
die van Millwall tegen Birmingham, maar 
ook hier vielen de doelpunten helaas niet uit 
de lucht. Het werd 1-1 in een sfeervol, knus 
en gezellig stadion. Een minder vijandige 

sfeer dan in The Den, maar op een andere 
manier de moeite waard. QPR is een sympa-
thieke club die wel moet oppassen dat het 
de komende jaren niet verder afglijdt. Voor 
middellange tot lange personen waren de 
zitplaatsen in Loftus Road echter niet he-
lemaal geschikt, want na 25 minuten sloeg 
de kramp in mijn benen al toe. Ook de grote 
aanwezigheid van de uitsupporters, zowel 
van Birmingham als van Norwich, maakte 
indruk op mij. Zeker omdat het een doorde-
weeks programma was. 

De reis was in ieder geval weer een groot 
succes met als enige minpunt dat de pubs 
na de avondwedstrijden natuurlijk alweer 
gesloten waren. Ik heb opnieuw een mooie 
collectie merchandise mee huiswaarts ge-
nomen en weer twee prachtige stadions 
kunnen afstrepen, maar er zijn er nog velen 
te gaan. Helaas worden steeds meer oude 
onderkomens vervangen door gloednieuwe 
bakken, wat natuurlijk logisch is. Toch heb-
ben de doorleefde, krakkemikkige stadions 
nog altijd mijn voorkeur. Nog meer pareltjes 
bezoeken staat zeker op de planning en het 
heeft mijn warme gevoel voor Engeland, de 
cultuur en de voetbalbeleving weer flink 
aangedikt. Ontzettend vriendelijke mensen 
die houden van gezelligheid, respect tonen 
voor anderen en leven voor hun cluppie. Een 
prachtige cultuur, als je het mij vraagt. En 
tegenwoordig is alles live te zien op Viaplay, 
van Premier League tot Championship. Het 
nieuwe seizoen kan me niet snel genoeg 
weer beginnen!

 Jelle van der Loo
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*=inmiddels overleden

Jan Slaats* 4 mei 1929
Piet v.d.Zanden* 4 mei 1929 
Antoon van Asten* 20 maart 1944
Frans Hoebens* 8 juni 1945
Jan van Lierop * 14 juni 1948 
Ben Martens* 21 mei 1957
Harry van Oosterhout* 12 juni 1969     
 postuum tot erelid benoemd
Driek Crooijmans * 5 juni 1972       
 was tevens ere-voorzitter
Cor Clevis* 30 juni 1972
Bertus van Oosterhout* 1 september 1978

Hans van Lierop 6 september 1982
Jac Huijsmans 27 september 1993 
Antoon Leenen* 27 september 1993
Frans v/d Waarsenburg* 27 september 1999
Hennie Hoeben 27 september 1999
Peter van Heugten* 11 mei 2002
Piet v.d. Heuvel* 11 mei 2002
Theo Maas* 11 mei 2002
Ricus Verhees* 26 februari 2008      
 postuum tot erelid benoemd
Johan Janssen 29 oktober 2014
Peter van den Akker 29 oktober 2014
Wim Geboers 7 oktober 2021

ERELEDEN 

LEDEN VAN VERDIENSTE
Marinus van Oosterhout * 10 maart 1976
Johan van Oosterhout    12 juni 1978
Harrie Bakens *  22 januari 1980
Martien van Bommel * 22 januari 1980
Chris van Bommel *  22 januari 1980
Antoon v.d. Boomen * 22 januari 1980
Piet Bosch * 22 januari 1980
Antoon Cortenbach* 22 januari 1980
Hans van Lierop 22 januari 1980
Martien Loomans* 22 januari 1980
Frans v.d. Moosdijk* 22 januari 1980
Ad Seijkens * 22 januari 1980
Jo Steijvers 22 januari 1980
Ricus Verhees * 22 januari 1980
Martinus v.d. Wallen * 22 januari 1980
Peter van Heugten 22 januari 1980
Thieu v.d. Vorst 12 oktober 1981
Wim van Oosterhout 17 september 1984
Jos Korff * 21 september 1987
Gerard v.d. Moosdijk 21 september 1987
Hendrik Seijkens*  25 september 1989

Henk Welten 25 september 1989
Sjang Stevens* 24 september 1990
Antoon Leenen* 24 september 1990
Henk Hoeks 30 september 1991 
Harrie van der Steen* 28 september 1992
Tonny v. Bogget* 27 september 1993
Wim van den Eijnden* 28 september 1998
Jac van Bussel 27 september 1999
Toos Seijkens* 27 september 1999 
Jan Smits*  25 september 2000
Lenie Verdonschot 24 september 2001
Karel Driessen* 13 juni 2011
Jan Vlemmings 22 oktober 2012
Jan van Bussel 22 oktober 2012
Gerard van der Loo  22 oktober 2012
Rini Zegers 30 september 2013
Jacques van Oosterhout 7 oktober 2015
Regina Thijs  7 oktober 2015
Patrick van Dijk 7 oktober 2015
Louis van den Boer 25 september 2018
Frits Hoebergen 22 oktober 2019
Tiny Werts  7 oktober 2021

NWC-ERS


